
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 

 
Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 54, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr.90000058625, 
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Vides jautājumu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads Lielā iela 54, Grobiņa 

 
09.04.2025. Nr. 4 
 
 
Sēde sasaukta 2025. gada 9. aprīlī plkst. 14:00 
Sēde sākta 2025. gada 9. aprīlī plkst. 14:00 
Sēde slēgta plkst. 14:53 
 
 
Sēdē piedalās 
5 komitejas locekļi:  Dzintars Kudums, Andris Jefimovs, Inga Ratniece 
   (klātienē)                                    Aivars Galeckis 
   (attālināti)                                  Edgars Treimanis  
 
Deputāti                                       Andrejs Radzevičs (klātienē) 
                                                     Raimonds Reinis, Andris Jankovskis (attālināti) 
 
Sēdē piedalās: 
pašvaldības darbinieki                Ģirts Osis -jurists 
    (klātienē) 
    (attālināti)                                 Ilva Jurkeviča -Uzņēmējdarbības un vides nodaļas 
                                                                             vadītāja 
                                                     Uldis Pīlagers-  vides aizsardzības vecākais  
                                                                              speciālists 
                                                     Marita Kurčanova- sabiedrisko attiecību speciāliste          
                                                   
 Normunds Niedols- ‘’Liepājas RAS’’ valdes loceklis 
                                                       
                                                      Grobiņas pagasta iedzīvotāju pārstāvji 
Sēdi vada Dzintars Kudums 
 
Sēdi protokolē Daiga Tilgale 
 
Sēdes veids: atklāta, tiek veikts audiovizuāls ieraksts 
 
 
Sēdes darba kārtība: 
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1. Par nolietoto transportlīdzekļu savākšanas un apstrādes uzņēmuma un atkritumu 
savākšanas punkta izvietošanu īpašumā “Rogas”, Medzes pagastā 

2. Par grozījumu veikšanu bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujā Nr. 9 
smilts–grants un smilts atradnei “Kārpnieki” 

3. Informatīvi par SIA ''KGMetāls'' e-pasta pieprasījumu saistībā ar domes 2025.gada 
30.janvāra lēmumu 

 

1.§ 
Par nolietoto transportlīdzekļu savākšanas un apstrādes uzņēmuma un atkritumu 

savākšanas punkta izvietošanu īpašumā “Rogas”, Medzes pagastā 
 

Ziņo 
Uldis Pīlagers 

   2025.gada 19.februārī pašvaldībā saņemts SIA ‘’KG METALL’’ 
iesniegums ar lūgumu izsniegt lēmumu, ka pašvaldība saskaņo 
nolietoto transportlīdzekļu savākšanas un apstrādes uzņēmuma 
un atkritumu savākšanas punkta izvietošanu īpašumā ‘’Rogas’’, 
Medzes pagastā zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 
64760090045. 
    Šobrīd īpašumā ‘’Rogas’’ notiek dažādu atkritumu-būvgružu, 
plastmasas, koka, stikla savākšana un šķirošana. Ir plānots 
saņemt arī B kategorijas piesārņojošas darbības atļauju jaunam 
darbības veidam- nolietoto transporta līdzekļu savākšana un 
apstrāde. 

Runā 
Inga Ratniece 

Telpas tur ir lielas un atrodas ārpus apdzīvotas vietas. Ja ievēro 
noteikumus, var strādāt. 

Runā 
Dzintars Kudums 

Ja nolietoto transporta līdzekļu, to sastāvdaļu un materiālu 
uzkrāšanu, apstrādi, detaļu tirdzniecību un citas ar šo 
saimniecisko darbību veicamās darbības tiek veiktas tikai slēgtās 
telpās, iebildumu nav. 
 

Par lēmumu  balso:  

"PAR"  -  3 (Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Inga Ratniece) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Aivars Galeckis) 

NOLEMJ: 

       Iesniegt lēmuma projektu "Par nolietoto 
transportlīdzekļu savākšanas un apstrādes uzņēmuma un 
atkritumu savākšanas punkta izvietošanu īpašumā “Rogas”, 
Medzes pagastā" 

 

 
 
 

2.§ 
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Par grozījumu veikšanu bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujā Nr. 9 
smilts–grants un smilts atradnei “Kārpnieki” 

 

Ziņo 
Uldis Pīlagers 

   Pašvaldībā saņemts A/S ‘’MB Betons’’, 2025.gada 27.marta 
iesniegums ar lūgumu veikt grozījumus bieži sastopamo derīgo 
izrakteņu ieguves atļaujā Nr.9 smilts-grants un smilts atradnei 
‘’Kārpnieki’’, pagarinot atļaujas derīguma termiņu līdz 2035.gada 
1.janvārim. 

 

   MK noteikumi Nr.696 nosaka, ja atļaujas darbības laikā ir 
mainījusies informācija, kas norādīta atļaujā, komersants iesniedz 
iesniegumu par nepieciešamajiem grozījumiem atļaujā. 
 

Par lēmumu balso:  

"PAR"  -  
4 (Aivars Galeckis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Inga 
Ratniece) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
   Iesniegt lēmuma projektu "Par grozījumu veikšanu bieži 
sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujā Nr. 9 smilts–
grants un smilts atradnei “Kārpnieki”" 

 

Plkst.14:20 komitejas sēdei attālināti pieslēdzas deputāts Edgars Treimanis 

 
3.§ 

Informatīvi par SIA ''KGMetāls'' e-pasta pieprasījumu saistībā ar domes 2025.gada 
30.janvāra lēmumu 

 
 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas laiks 00:20:29 – 00:39:40 
 

Ziņo 
Uldis Pīlagers 

Informē par SIA ‘’KGMetāls’’ pieprasījumu saistībā ar domes 
2025.gada 30.janvāra lēmumu 

 

    Būtība – skaidro, ka 2025.gada 30.01.pieņemts domes lēmums 
ar kuru SIA ‘’KGMetāls’’ saskaņo nolietoto transporta līdzekļu 
apstrādi Lauktehnikas ielā 5 Grobiņā. 
    Lēmumā ir nosacījums, ka darbība atļauta tikai slēgtās telpās. 
Iesniegumā bija norādīts, ka gadā paredzēts apstrādāt 80 
nolietotos transporta līdzekļus. 
   Šodien, 9.aprīlī no uzņēmēja saņemts e-pasts, kurā ziņots, ka 
plāni mainījušies un gadā plānots apstrādāt 585 automašīnas. 
   Uzņēmējs uzdod jautājumu vai nepieciešams jauns domes 
lēmums, ja plānots palielināt automašīnu apstrādes skaitu.  
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   U.Pīlagers izsaka viedokli, ka neuzskata, ka katru reizi, kad 
mainās apstrādājamo automašīnu skaits, jāsaņem jauns domes 
lēmums. To cik automašīnu atļauts apstrādāt noteiks Valsts Vides 
dienests Piesārņojošās darbības atļaujā.  
  U.Pīlagers skaidro, ka uzņēmēja darbību jau tagad ierobežo 
lēmuma nosacījums, ka darbība atļauta tikai telpās. Tas ierobežo 
arī automašīnu skaitu. 

Dzintars Kudums 
Uldis Pīlagers 
Ģirts Osis 
Aivars Galeckis 
Edgars Treimanis 
Andris Jefimovs 

Debates un diskusija par to, vai nepieciešams jauns domes 
lēmums vai nē. 

 Edgars Treimanis 
Andrejs Radzevičs 

Izsakās 
- par riskiem, ka izjaukto automašīnu uzkrājums var radīt teritorijā 
nekārtību, 
-par situācijas apraksta nepieciešamību (cik automašīnu tiks 
ievests, cik ilgi tās atradīsies teritorijā), 
-par nepieciešamajiem lēmuma grozījumiem 

 
Dzintars Kudums uzdod Uldim Pīlageram 
- informēt SIA ‘’KGMetāls’’, ka būs nepieciešams jauns domes lēmums par mainīto 
automašīnu apstrādes apjomu, 
- aicināt uzņēmēju piedalīties 14.maija Vides jautājumu komitejas sēdē ar sagatavotu 
aprēķinu kā varēs nodrošināt plānoto automašīnu daudzuma apstrādi. 
 

 
Diskusija ar ‘’Liepājas RAS’’ pārstāvi un iedzīvotājiem 
 
Audioieraksta laiks 00:39:48 – 1:03:53 
 
 Iedzīvotāji izsaka pretenzijas, ka vējainā laikā lielos daudzumos no poligona lido 
plēves un plastmasas maisiņi lielā daudzumā. Tie aizķeras novadgrāvjos, tuvējo māju 
teritorijās, kokos. Iedzīvotāji ir neapmierināti, ka plēves netiek laicīgi savāktas. 
          N.Niedols atzīst, ka iedzīvotāju neapmierinātība ir pamatota, jo apkārtne tiek 
piegružota un šī problēma tiek risināta. N.Niedols informē, ka ceturtdien, 11.aprīlī, būs 
tikšanas ar RAS pārstāvjiem un iedzīvotājiem, lai kopīgi risinātu šos jautājumus. 
          N.Niedols skaidro, ka ņemot vērā šo problēmu, uzņēmumā plāno ceha 
modernizāciju, lai atkritumus varētu pieņemt noslēgti, lai nebūtu caurvējš, lai pēc iespējas 
mazāk atkritumu nonāktu apkārtējā vidē. 
 
 
Komitejas priekšsēdētājs                                                              Dzintars Kudums 
 
 
Komitejas sekretāre Daiga Tilgale 
 


